
Godišnja izborna skupština  18. listopada  2012. 

Mjesto održavanja: Prostorije HGSS-a, Masarykova 8 

Prisutni: Siniša Atlija, Marin Španić, Zvonimir Popović, Saša Jurić, Kruno Popović, Majda Skračić, Kristijan 

Katić, Stipe Koščak, Darian Tomaš, Adela Ušanović, Domagoj Mihaljević, Igor Pavlović, Mario Varga, 

Mario Filipović, Mihael Šefić 

Zapisničar:  Kruno Popović 

Početak sastanka: 20.00; završetak:  22.30 

Zapisnik tijeka sastanka po temama: 

1. Predsjednik Zvonimir Popović otvara sastanak i upoznaje Skupštinu s dnevnim redom. Utvrđuje 

se da je na Skupštini prisutno 15 od 28 članova te Skupština može pravovaljano odlučivati. 

 

2. Za zapisničara Skupštine većinom glasova bira se Kruno Popović, a ovjerovitelja zapisnika Mario 

Varga.  

 

3. Većina prisutnih slaže se s prijedlogom dnevnog reda skupštine 

 

4. Predsjednik Zvonimir Popović podnosi izvještaj o događanjima i radu Kluba u protekloj godini: 

važnije odluke Upravnog odbora, prijedlog promjene Statuta vezano za termin podupirajućih 

članova Kluba, rezultati natjecanja i organizacija Lednog Kupa RH. Pohvaljuju se vrijedni članovi 

koji su u radnim akcijama pomogli radu Kluba (izrada penjačkih smjeri, produžetak prevjesa, 

izrada bouldera u unutrašnjosti Vodotornja i slično). Podnosi se izvještaj o realizaciji plana izleta 

u protekloj godini. Donacije Klubu u vidu materijala došle su od tvrtke Kronospan zahvaljujući 

trudu Kristijana Katića i Silvije Mihaljević, a novčana sredstva donirao je Franjo Božić preko OKA 

bara. Održane su prezentacije o sportskom penjanju u Bjelovaru u Obrtničkoj školi, te dani 

intervjui na radio Tereziji i Bjelovarcu. Kroz školu penjanja prošlo je 6 tečajaca u 7 tjedana 

programa. Postojali su dogovori za postavljanje bouldera u unutrašnjem prostoru (školsko 

sportske dvorane), no po neprihvatljivim financijskim uvjetima. Nabavljena je nova klupska 

oprema: 4 seta grifova za penjanje, 2 seta za ledno penjanje, kompleti i sprave za osiguravanje, 

te nešto užadi. Pohvaljeni su članovi, osobito Mihael Štefić koji je pokazao veliki napredak u 

penjanju tijekom godine, te sudjelovao na međunarodnom penjačkom kupu u Zagrebu na kojem 

je osvojio 13. mjesto. Za svoj trud pohvaljeni su Siniša Atlija i Mario Varga za radove na Tornju, 

te Marin Španić za trud oko izrade bouldera u unutrašnosti Tornja. Zahvaljeno je svima koji su se 

odazivali na radne akcije. Izvještaj o radu Kluba se jednoglasno prihvaća. 

 

5. Predsjednik daje financijski izvještaj za proteklu godinu: uplate 10.832,35kn i isplate 6.782,80kn 

uz razradu troškova. Priča se o dodatnim financijskim planovima do kraja godine. Izvještaj o 

finanacijama se jednoglasno prihvaća. 

 

6. Pod točkom plana rada za 2013. godinu raspravlja se o uređenju vanjskog bouldera, organizaciji 

penjačke škole, uređenju novih vertikala, nabavi grifova i opreme, izradi svlačionice, izradi plana 



izleta, redizajnu web stranice, angažmanu oko donacija i promoviranja Kluba, mogućnosti 

organiziranja BLOK lige na Tornju i resursa za treniranje na krugu Tornja. Plan rada za 2013. se 

usvaja većinom glasova. 

 

7. Predlaže se i jednoglasno prihvaća izmjena Statuta kluba. Članak 9. u kojem se navodi da 

podupirajući članovi imaju ista prava i obaveze kao i redovni članovi Kluba, s tim da plaćaju 

članarinu u iznosu dvostruke propisane, mijenja se u smislu da podupirajući članovi plaćaju pola 

propisane članarine Kluba i nemaju prava kao redovni članovi, niti mogu biti birani u upravna 

tijela Kluba niti sudjelovati u Skupštini. Mijenja se zadnji pasus u članku 10. gdje se iz rečenice 

brišu počasni članovi. Članak 17. mijenja se u prvom pasusu u: "Skupština je najviše tijelo Kluba, 

a čine ju svi redovni i počasni članovi Kluba. 

 

8. Provode se izbori za upravna tijela Kluba. Za blagajnicu je jednoglasno izabrana Nina Horvat. Za 

predsjednika Kluba se jednoglasno bira Zvonimir Popović. Na mjesto dopredsjednika kandidirani 

su Marin Španić, Saša Jurić, Kristijan Katić i Majda Skračić. Jednoglasno je izabran Saša Jurić. Za 

članove Upravnog odbora kandidirani su M. Španić, M. Varga, S. Atlija i M. Skračić. Najviše 

glasova dobili su M. Varga, M. Skračić i S. Atlija te su izabrani u Upravni odbor Kluba. Za nadzorni 

odbor kandidirani su M. Španić, S. Koščak, K. Popović, K. Katić, A. Ušanović i I. Pavlović. Najviše 

glasova dobili su K. Katić, A. Ušanović i S. Koščak. 

 

9. Pod točkom razno komentiraju se mogućnosti odlaska u teretanu po povoljnijim cijenama, 

planovi za poboljšanje organizacije škole penjanja, povećanje aktivnosti oko pisanja vijesti za 

web stranicu i upisivanja popetih smjeri u penjački karton. 


